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Zápis z 33. zasedání Zastupitelstva obce Včelná
konaného dne 12.1.2017 od 18,00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu

Navržený program jednání:

1. Schválení programu jednání
2. Jmenování ověřovatelů zápisu
3. Kontrola usnesení z 32. zasedání ZO
4. Zpráva o daňových příjmech k 31.12.2016
5. Zpráva o plnění rozpočtu k 31.12.2016
6. Rozpočtová opatření č. 30/2016, 31/2016 a 32/2016 (na vědomí)
7. Volba předsedy finančního výboru
8. Novela směrnice o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu
9. Schválení Dodatku č. 24 Smlouvy o poskytování služeb s firmou FCC
10. Prodej části pozemku parc. č. 723/223 v k.ú. Včelná o výměře 16 m2

11. Zprávy místostarosty obce
12. Zprávy předsedů výborů a komisí obce
13. Různé
14. Diskuze

Přítomní zastupitelé:
1) Mgr. Kamil Feitl – místostarosta (přišel 

v průběhu projednávání bodu 5)
2) Antonín Krajčír
3) Ing. Karel Pokorný
4) Ing. Stanislav Pražák
5) Miroslava Stránská
6) Michal Šlinc (přišel před projednáváním 

bodu 11)
7) Roman Zajíček – místostarosta

Omluvení zastupitelé:
 Ing. Jarmila Mandžuková
 Ing. Alice Nejedlá

Další zúčastněné osoby:
– zapisovatel Mgr. František Mareš
– 7 hostů dle prezenční listiny

Zasedání zahájeno v 18:02 hodin.

Jednotlivé body jednání doprovázeny informací promítanou dataprojektorem.

Z jednání se pořizuje zvukový záznam k případné kontrole zápisu.

1. Zasedání zahájil místostarosta Roman Zajíček. Přivítal přítomné, konstatoval, že zastupitelstvo je 
usnášeníschopné a omluvil nepřítomné zastupitele.
Do programu jednání navrhuje doplnit znovuprojednání žádosti obce Kamenný Újezd o příspěvek 
na základní školu, a to až se dostaví paní starostka z Kamenného Újezdu.
S tímto doplněním program jednání schválen jednohlasně: 5 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

2. Ověřovateli zápisu jmenováni: Miroslava Stránská, Antonín Krajčír.

3. Kontrola usnesení z 32. zasedání:
K usnesení č. 7/32/2016 – vyhláška vyvěšena na 15 dnů, sejmuta a poslána na ministerstvo vnitra
K usnesení č. 8/32/2016 – vyhláška vyvěšena na 15 dnů, sejmuta a poslána na ministerstvo vnitra
K usnesení č. 9/32/2016 – smlouva s E.ONem uzavřena
K usnesení č. 10/32/2016 – smlouva s E.ONem uzavřena
K usnesení č. 11/32/2016 – Dodatek č. 3 podepsán a zaslán poskytovateli dotace Jč kraji
K usnesení č. 12/32/2016 – Kupní smlouva podepsána, probíhá vkladové řízení
K usnesení č. 13/32/2016 – odměny vyplaceny
K usnesení č. 14/32/2016 – Rozvojová strategie doplněna.

4. Místostarosta Roman Zajíček podává zprávu o daňových příjmech za prosinec 2016: 2,18 mil. Kč. 
Loni to za prosinec bylo o 1,95 tis. Kč méně. Oproti roku 2015 byly daňové příjmy v roce 2016 o 2,3
mil. Kč vyšší.
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5. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl podává zprávu o plnění rozpočtu obce k 31.12.2016. Příjmy 
naplněno 22,708 mil. Kč z rozpočtovaných 22,711 mil. Kč (99,99 %), výdaje naplněno 23,.277 mil. 
Kč z rozpočtovaných 25,345 mil. Kč (91,84 %). Stav běžného účtu k 31.12.2016 byl 30,55 mil. Kč.

6. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje, že schválil rozpočtové opatření č. 30/2016, jímž 
se navyšují příjmy o 11.806 Kč (především prodej části kanalizace) a snižují výdaje o 2.035.482 Kč
(především nižší výdaje na vodovod a kanalizaci Čtyři chalupy).

Dále informuje, že schválil rozpočtové opatření č. 31/2016, , jímž se navyšují příjmy o 5.055 Kč 
(doplatek dotace na volby) a snižují výdaje o 75.095 Kč (především díky nečerpání výdajů 
na opravách a udržování komunikací).

Dále místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje, že schválil rozpočtové opatření č. 32/2016, jímž 
se navyšují příjmy o 1.219.296 Kč (především vyšší výběr celostátních daní) a snižují výdaje 
o 1.228.031 Kč (především platby daní a poplatků).
Zastupitelé berou rozpočtová opatření č. 30/2016, 31/2016 a 32/2016 na vědomí.

7. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl připomíná, že od 8.12.2016, kdy se předsednictví finančního výboru 
vzdal Ing. Karel Pokorný, nemá výbor předsedu a je třeba zvolit nového. Počet členů výboru by měl 
být lichý, členem nemůže být místostarosta.
Ing. Karel Pokorný informuje, že možné předsednictví bylo ve výboru předem projednáno 
a nakonec souhlasil s navržením na funkci Antonín Krajčír.
Mgr. Kamil Feitl dává o tomto návrhu hlasovat.
Návrh usnesení č. 1/33/2017: "Zastupitelstvo obce Včelná volí předsedou finančního výboru 
Antonína Krajčíra, nar. ..........1961, bytem Dlouhá 454, Včelná." schválen hlasováním 5 pro –
0 proti – 1 se zdrželi (A. Krajčír).
Doplnění členů finančního výboru na lichý počet bude provedeno příště.

8. Mgr. Kamil Feitl navrhuje zjednodušit směrnici o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu tak, 
aby nebylo obtížné naplnit všechny její administrativní požadavky. Zjednodušení doporučil i auditor.
Upravené znění zasláno zastupitelům předem.
Návrh usnesení č. 2/33/2017: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje Směrnici o zadávání 
veřejných zakázek malého rozsahu č. 1/2017." schválen hlasováním 6 pro – 0 proti – 0 se 
zdrželi.

9. Mgr. Kamil Feitl představuje návrh Dodatku č. 24 Smlouvy o poskytování služeb s firmou FCC. 
Dodatek reaguje na zvýšení počtu svážených kontejnerů, jednotkové ceny se oproti roku 2016 
nemění.
Návrh usnesení č. 3/33/2017: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje Dodatek č. 24 Smlouvy 
o poskytování služeb s firmou FCC Česká republika s.r.o., IČ 45809712." schválen hlasováním 
6 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

10. Mgr. Kamil Feitl připomíná záležitost prodeje části pozemku parc. č. 723/223 v k.ú. Včelná 
o výměře 16 m2 u bytového domu. Po schválení záměru prodeje nechal žadatel vypracovat 
geometrický plán. Jiný zájemce se nepřihlásil. 
Návrh usnesení č. 4/33/2017: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje prodej části pozemku 
parc. č. 723/223 v k.ú. Včelná o výměře 16 m2, označeného v geometrickém plánu č. 1362-
28/2016 jako parc. č. 723/587, za cenu obvyklou 470 Kč/m2 panu Petru Štindlovi, nar. 
......................................... Poplatek za podání návrhu na vklad práva do katastru nemovitostí 
platí kupující." schválen hlasováním 6 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

Vzhledem k tomu, že se dostavila starostka obce Kamenný Újezd paní Jitka Šebelková, bude 
znovuprojednána žádost obce Kamenný Újezd o příspěvek na investice v základní škole.

Starostka obce K. Újezd sděluje, že kapacita ZŠ. Kam. Újezd je naplněna z 30 % dětmi z jiných 
obcí. Rozhodli se proto v radě obce, že budou žádat obce o příspěvek na investiční akce. Stát obci 
neuhradí investiční výdaje, ani po změně v rozpočtovém určení daní. Detailně vyjmenovává 
uskutečněné investiční akce. Připomíná, že se jedná o dobrovolný příspěvek. Bude-li mít škola 
kapacitu, bude nadále přijímat děti ze Včelné.
Roman Zajíček uvádí, že pokud nemáme vlastní školu, neměl by problém příspěvek poskytnout. 
Ale při posouzení žádosti by chtěl vědět, jak se s těmi penězi naloží, případně co se za ty peníze 
udělalo, aby mohl zodpovědět případné dotazy občanů.
Starostka obce K. Újezd odpovídá, že tyto informace není problém poskytnout.
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Dále se Roman Zajíček táže, zda když Včelná přispěje, budou mít děti ze Včelné přednost před 
ostatními obcemi.
Starostka obce K. Újezd odpovídá, že ano.
Roman Zajíček se táže, proč obec Kamenný Újezd neschválila společný školský obvod se 
Včelnou.
Starostka obce K. Újezd odpovídá, že Včelná je již skoro stejně velká jako Kamenný Újezd
a museli by do budoucna školu přistavovat. S dalším zvýšením kapacity se však zatím v tomto 
volebním období nepočítá.
Mgr. Kamil Feitl oponuje, že i při společném školském obvodu není povinnost přijmout všechny
děti ze spádové obce.
Starostka obce K. Újezd odpovídá, že přijímání dětí je přesto pak více závazné.
Miroslava Stránská se táže, zda může obec takový dar vůbec poskytnout.
Starostka obce K. Újezd odpovídá, že dobrovolný dar je možné poskytnout a činí tak i jiné obce.
Přítomný host Petr Voves se táže, proč je to příspěvek obci, a ne škole.
Starostka obce K. Újezd odpovídá, že výše příspěvku škole je již schválena, a tím by se vlastně 
příspěvek zase navyšoval, což nechtějí. Příspěvek poskytnutý obci sníží obci náklady.
Miroslava Stránská nemá principielně problém příspěvek poskytnout, pokud je to legální.
Ing. Stanislav Pražák upozorňuje, že žádost o příspěvek mohou podat následně i jiné obce, kam 
dojíždí děti ze Včelné.
Michal Šlinc uvádí, že pokud chceme, aby nám ZŠ K. Újezd přijímala děti, tak s darem nemá 
problém. Jiné vzdálenější škole by v případě žádosti nepřispěl, protože obec nemá zájem na tom, 
aby děti navštěvovaly např. školu v Dubném.
Mgr. Kamil Feitl dává hlasovat o poskytnutí příspěvku.
Návrh usnesení č. 5/33/2017: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje příspěvek obci 
Kamenný Újezd na investice do Základní školy Kamenný Újezd ve výši 127.500 Kč 
a pověřuje místostarostu Mgr. Kamila Feitla uzavřením odpovídající smlouvy." schválen 
hlasováním 6 pro – 1 proti (Ing. St. Pražák) – 0 se zdrželi.

Roman Zajíček se táže paní starostky K. Újezdu, zda plánují na hřbitově rekonstrukci cestiček.
Starostka obce K. Újezd odpovídá, že ročně platí za provoz zhruba 50 tis. Kč. Plánují rozšíření 
hřbitova i kolumbária, provádí ořez stromů. Cestičky plánují vyhrabat a zpevnit, chodníčky by byly 
příliš náročné na údržbu. Občané platí za nájem místa pouze 20 Kč na rok.

11. Zprávy místostarosty obce:
a) Mgr. Kamil Feitl představuje návrh darovací smlouvy na vodovod ve Čtyřech chalupách. Jedná 

se o prodloužení řadu provedené soukromým investorem. Michal Šlinc za komisi územního 
rozvoje nemá námitek. Jedná se o vodovodní řad na pozemku obce.
Návrh usnesení č. 6/33/2017: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje Darovací smlouvu 
na vodovod na pozemku parc. č. 515 v k.ú. Včelná s dárci Ondřejem Hönigem, nar. 
............................................ a Zuzanou Hönigovou, nar. ............................................."
schválen hlasováním 7 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

b) Mgr. Kamil Feitl představuje návrh Smlouvy o veřejných službách v přepravě cestujících na rok 
2017 pro obec Včelná zaslaný Dopravním podnikem města České Budějovice. Cena služby se 
oproti loňskému roku nepatrně snižuje a činí 989.740 Kč.
Návrh usnesení č. 7/33/2017: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje Smlouvu o veřejných 
službách v přepravě cestujících na rok 2017 pro obec Včelná s Dopravním podnikem 
města České Budějovice." schválen hlasováním 7 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

12. Zprávy předsedů výborů a komisí obce:
a) Člen finančního výboru Ing. Karel Pokorný informuje o svých zjištěních ohledně vlastnických 

poměrů v budově včelenského nádraží ČD.

b) Předkyně kontrolního výboru Miroslava Stránská informuje, že byly podány žádosti o dotace 
z grantu Jihočeského kraje na projektovou dokumentaci cyklostezky, kanalizaci v Lesní kolonii 
a posílení vodovodu Na Hraničkách. Před koncem roku byly podány žádosti z POV na opravu 
"panelky" směrem k mateřské škole a na rekonstrukci dětského hřiště z MMR.
Dále se táže na položku ze seznamu faktur za měsíc prosinec – proč obci Lesní správa a pila 
fakturuje 156 tis. Kč.
Mgr. Kamil Feitl odpovídá, že v tom je např. 70 tisíc za novou lesní výsadbu a zároveň bude 
obci poukázáno 233 tis. Kč za těžby. Nicméně by byl pro, aby kontrolní či finanční výbor 
provedl kontrolu hospodaření v lesích. O uložení úkolu dáno hlasovat.
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Návrh usnesení č. 8/33/2017: "Zastupitelstvo obce Včelná ukládá finančnímu
a kontrolnímu výboru provést kontrolu hospodaření s obecními lesy v pronájmu Lesní 
správy a pily Kamenný Újezd za uplynulých 9 let." schválen hlasováním 5 pro – 0 proti –
2 se zdrželi (předsedové výborů Antonín Krajčír a Miroslava Stránská).

13. Různé:
a) Michal Šlinc se táže, zda obec obdržela dotaci na intenzifikaci sběru bioodpadu.

Roman Zajíček odpovídá, že neví a kontaktuje poradce, s nímž připravoval žádost.

b) Termín příštího jednání předběžně stanoven na 23.2.2017.

14. Diskuze: –

Zasedání ukončeno v 19:23 hodin

Zapsal: Mgr. František Mareš ve dnech 12. a 17.1.2017.

Doplněno a ověřeno dne 18.1.2017

Ověřovatelé: Antonín Krajčír .............................................. 

Miroslava Stránská ..............................................

Místostarosta: Mgr. Kamil Feitl ..............................................
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